
Zapisnik I. izredne seje Parlamenta Dijaške organizacije Slovenije                          
(seja je potekala v Veliki sejni dvorani Mestne občine Ljubljana, v sredo, 5. junija z začetkom 
ob 11. uri)  
 

Prisotni: člani Predsedstva DOS, 34 poslancev Parlamenta DOS in 20 spremljevalcev 

Predlagan dnevni red:  

1. Potrditev dnevnega reda, 
2. Poročilo Predsednice DOS, 
3. Poročilo Predsedstva DOS, 
4. Poročilo Sveta DOS, 
5. Dijaška problematika, 
6. Razno. 
 
Ad. 1 Potrditev dnevnega reda  

Ugotovitev sklepčnosti: parlament ni sklepčen, saj ob preverjanju sklepčnosti ni prisotna tretjina vseh dijaških 
poslancev v Republiki Sloveniji. Predsednica DOS je prav zato v skladu s Poslovnikom Parlamenta DOS sklicala I. 
izredno sejo Parlamenta DOS. 

Predsednica DOS je dala na glasovanje naslednji sklep:  

“Parlament DOS potrjuje predlagan dnevni red«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA  34  

PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

Ad 2. Poročilo Predsednice DOS  

Predsednica Dijaške organizacije Slovenije, Nika Rojc, je predstavila opravljeno delo od zadnje seje Parlamenta 
DOS, 8. marca 2024, do 5. junija 2024. 

 
 
Predsednica DOS je dala na glasovanje sklep:  

»Parlament DOS se seznanja s poročilom Predsednice DOS.«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA  34  



PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

Ad 3. Poročilo Predsedstva DOS 

Predsedstvo DOS je Parlamentu DOS predstavilo delo, ki so ga opravili od zadnje seje Parlamenta DOS, 8. marca 2024, do 5. 
junija 2024. 

Nik Slemenšek, predsednik Dijaške skupnosti Celje, je predlagal, da bi DOS na dogodkih Dijaške skupnosti Celje delil svoj promo-
material. Predsednica je zagotovila, da bodo o tem premislili ob upoštevanju finančnih zmogljivosti DOS. 

Predsednica DOS je dala na glasovanje sklep:  

»Parlament DOS se seznanja s poročilom Predsedstva DOS.«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu 

ZA  34  

PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

Ad 4. Poročilo Sveta DOS 

Predsednica DOS je Parlament DOS seznanila z delom Sveta DOS in se svetnikom zahvalila za izvrstno delo. 

Predsednica DOS je dala na glasovanje sklep:  

»Parlament DOS se seznanja s poročilom Sveta DOS.«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu 



ZA  34  

PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet.  
 

Ad 5. Dijaška problematika  

Varuh DOS, Simon Trussevich, je predstavil delo, ki ga je opravil od zadnje seje Parlamenta DOS. Dotaknil se je številnih 
uspešno izvedenih projektov in predstavil vsebinsko delo. Povedal je, da več o njegovem delu lahko izveste na spletni strani 
DOS ali na družbenih omrežjih. Dijake je povabil, da se nanj obrnejo preko elektronske pošte ali telefona. 

Predsednica je poslance pozvala, naj na tej točki izpostavijo kakšno dijaško problematiko. 

Predsednica DOS je dala na glasovanje sklep:  

»Parlament DOS se seznanja s točko: Dijaška problematika.«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA  34  

PROTI  0  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet. 
 
 
 
 
Ad 6. Razno  

Predsednica je prisotne pozvala k razpravi pri točki »Razno«. 

Dijaki so odprli tematike: 
● Liza Levandovska - Obalna dijaška skupnost - je izpostavila problematiko nizke udeležbe na tokratni zadnji seji 

parlamenta. 



● Nik Slemenšek - Dijaška skupnost Celje: »Veljalo bi razmisliti, da se prvo redno sejo organizira v Državnem zboru 
RS.« Povabil nas je na turnejo v Celje, kjer bi nam lahko zagotovili katerokoli dvorano.  

● Na šolah je veliko pomanjkanje profesorjev, šole se poslužujejo zaposlovanja študentov. 
● Nicola Štule - Gimnazija Antonio Sema Piran: »Predmeti, ki so v slovenščini (psihologija, filozofija, sociologija in 

latinščina), niso pa v italijanskem jeziku, ker nimajo dvojezičnega materiala, pomenijo diskriminacijo za italijansko 
manjšino.« Podaja pobudo, da bi se na njihovi šoli kader dodatno izobrazil za poučevanje in da se izobražuje dijake za 
poučevanje predmetov, saj ravnatelji ne uspejo najti več niti študentov.  

● Učbeniki za slovenščino v dvojezičnih madžarskih šolah potrebujejo posodobitev.  
● Povezovanje s SVIZ - moramo pokazati, da je stiska akutna. 
● Na ODS se obračajo dijaki iz italijanskih šol, da mature niso prevedene v italijanščino.  
● Pri ustnem delu mature za matematiko so prevodi v italijanščino in madžarščino prevedeni nepravilno. 

 

Predsednica DOS se je zahvalila vsem prisotnim za udeležbo na I. izredni seji Parlamenta DOS.  

 

Predsednica DOS je dala na glasovanje naslednji sklep:  

»Parlament DOS se seznanja s točko: »Razno.«  
Pred glasovanjem nihče od prisotnih poslancev ni podal zahteve za obrazložitev glasu. 

ZA   25  

PROTI  1 Ne želi obrazložiti glasu.  

VZDRŽANI  0  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

Predsednica DOS je zaključila I. izredno sejo Parlamenta DOS.  

Seja se je zaključila ob 12:49.  

V Veliki sejni dvorani MOL, 5. junija 2024. 

Zapisnik zapisal:  

   Val Stankovič Pangerc 
Član Predsedstva  

Dijaške organizacije Slovenije  
 

 
 
 
 

Zapisnik potrjuje:  

                      Nika Rojc 
Predsednica  

Dijaške organizacije Slovenije



 


